
”Jeg drømmer om et Kirkemøte som”

Ved Inga Marie Nordstrand, medlem i Samisk kirkeråd

• Stolt over å tilhøre en kirke med over 25 års demokratisk tradisjon, hvor vi som 
medlemmer kan være med å bestemme over vår kirkefremtid.

• Stolt over å ha et kirkemøte hvor det også er plass til minoriteter. For meg er det 
samiske perspektivet og ungdomsperspektiver noe jeg er spesielt opptatt av. Og det at 
vi kan være en naturlig og fullverdig del av kirkemøtet, og bli hørt og få si vår 
mening er en verdifull del av kirkemøtet i dag.

• Vi må ha et kirkemøte som representerer ”grasrota” i den norske kirke. Det er viktig 
at vi ikke får en ”politisk elite” som sitter i mange utvalg og råd i den norske kirke og 
behandler samme saken i forskjellige fora.

• Vi må passe på at vi er kirkemøte for menighetene; vi må ha fokus på mennenskene 
og menighetene og ikke bare på saker og budsjett.

• At kirkemøtet også i fremtiden ser mot ungdommens kirkemøte, her vil vi se 
morgendagens saker, morgendagens møteform. Hvorfor sender ikke kirkemøte flere 
delegater til ungdommens kirkemøte?

• Jeg ønsker at vi har en kirke og kirkemøte hvor vi har lov til å være uenig. Hvor 
flertallet ikke alltid presser gjennom sin mening, hvor vi kan respektere ulikheter. At 
vi kan akseptere at vi ikke er en unison kirke og være stolt av det.

• Vi er, om vi liker det eller ikke, et politisk organ. Men vi skal være en organ som er 
forankra i respekt, likeverd, nestekjærlighet og aller viktigs fundamentert på Guds 
ord.
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